
Grundejerforeningen Langelandsgade 

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

Dato: Torsdag d. 06.02.2020 kl. 19.00  

Sted: Henning, nr. 54 

Deltagere: Henning, Karsten, Ronald, Line, Anette 

Afbud: - 

Referent: Anette  

 

 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

2. Nyt fra formand 

3. Nyt fra kasserer 

4. Generalforsamling; datoforslag (05.03.), sted? 

5. Bestyrelsesmedlemmer på valg? 

6. Emner til beretning 

7. Grønne områder 

8. Eventuelt 

9. Næste møde aftales på generalforsamling 

 

Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

1 Godkendelse af referat fra sidste møde: 
Referatet er kort gennemgået og godkendt. 

Anette  

2 Nyt fra formand: 
Der er endnu ikke modtaget faktura vedr. græsklipning for 2019. 

Henning  

3 Nyt fra kasserer: 
Regnskabet for 2019 er gennemgået. Regnskabet er på nuværende tidspunkt 
godkendt af én af de to revisorer. Budgettet for 2020 er gennemgået. Der 
forventes ekstra udgifter til Hede Danmark i forhold til 2019. Regnskab samt 
forslag til budget sendes til bestyrelsesmedlemmerne inden 
generalforsamlingen. 

Ronald  

4 Generalforsamling; datoforslag (05.03.), sted?: 
Det er besluttet at generalforsamlingen afholdes torsdag d. 05.03. Sted for 
afholdelse af generalforsamlingen er drøftet: Rofi, Svømmehallen, 
Medborgerhuset. Henning undersøger priser og sender mail til 
bestyrelsesmedlemmerne. 
 

Alle 



5 Bestyrelsesmedlemmer på valg?: 
Af bestyrelsesmedlemmer og øvrige som er på valg, modtager alle genvalg, 
med undtagelse af Anette Mulbjerg.  
Henning finder en dirigent til generalforsamlingen. 

Alle  
 
 
Henning 

6  Emner til beretning: 
Følgende emner er nævnt, øvrige emner kan efterfølgende sendes til 
Henning: 
Opretning af dæksler 
Vedligehold af grønne områder 
Skt. Hans 
Oprydningsdag 
Indkøb af legeredskab 
Mild vinter / snerydning 
Afgivet svar vedr. forespørgsel fra nr. 78 
Opfordre til vedligehold af udearealer om egen bolig 
Maling af bord/bænke sæt i lommerne 
Forslag til oprydningsdag: 04.04. kl. 9.30, mødes på legepladsen 

Alle 
 

7  Grønne områder: 
Vedligehold af grønne områder forventes at have samme omfang som i 
2019, dog skal paradisæbler på vestsiden af vest-stien også klippes. 
De bestyrelsesmedlemmer der har mulighed for at deltage i en gennemgang 
af de grønne områder samt klipning langs læbælte mod Fynsgade melder sig. 
Karsten kommer med forslag til dato. 

Alle 

8 Eventuelt: 
Der er modtaget tilbud på opkrævning af kontingent, som dog ikke er 
relevant i forhold til den nuværende løsning. 
Der er modtaget informationsmateriale fra en havemand, der kan evt. 
indhentes tilbud. 

Alle 

9 Næste møde aftales på generalforsamling Alle 

 


